
Schapenstraat: groene berm wordt beton
Op 4 september organiseerde de gemeente de o�  ciële opening van de Schapenstraat. De straat werd vernieuwd en een mooi 
� etspad werd aangelegd. Helaas is er ook een keerzijde: de groene berm maakte plaats voor betonmuren. Tijdens de zware regen-
val van juni werden enkele huizen getro� en door wateroverlast en modderstromen.

Op de website van de gemeente worden de 
werken als volgt aangekondigd: “Met dit 
project wil de gemeente Lennik de wegenis 
van de Schapenstraat heraanleggen om 
propere waterlopen voor de volgende gene-
raties te verzekeren en een leefomgeving in 
harmonie met water te creëren.” Iedereen 
herinnert zich nog de lamentabele staat van 
de Schapenstraat en propere waterlopen 
zijn absoluut prioritair. Maar wat betreft 
die ‘leefomgeving in harmonie met water’ 
lijkt er toch een en ander mank te lopen.

Wateroverlast en modderstromen
Enkele huizen werden na zware regenval 
getroffen door wateroverlast en modder-
stromen. Bovendien bewezen de betonnen 
keermuren dat hun inplanting niet echt 
doordacht was. Het regenwater stroomde 
er in beken overheen. Enkele delen van 
de straat stonden volledig blank. Het 

pompstation werd bedolven onder een 
dikke laag modder, die tot op heden niet is 
opgeruimd.

Landschap verminkt
De steile nieuwe betonconstructies zorgen 
voor grondverschuivingen en erosie. Om 
dat te verhelpen worden erosiewerende 
matten en brede grasstroken voorgesteld, 
waardoor de landbouwers hun stuk grond 
kunnen zien krimpen. De steile opritten 
die nu zijn afgewerkt met nog meer hoge 
betonprofielen voeren bij zware regen het 
water rechtstreeks van de velden naar het 
fietspad. Daarenboven hebben deze con-
structies het landschap totaal verminkt.

Het bestuur zoekt een oplossing voor 
de water- en modderstromen en wil een 
groenere aankleding voor al het beton. 
Goede suggesties zijn altijd welkom.

N-VA Vlaams-Brabant brengt eerbetoon aan Daan Vervaet
Een ruime delegatie Vlaams-Brabantse N-VA-mandatarissen zakte naar Gaasbeek af om samen de Daan Vervaetwandeling te 
stappen. Gedeputeerde Gunther Coppens nam daarvoor het initiatief. Ook Theo Francken wandelde mee in onze mooie streek. 
Daan Vervaet was Vlaams Parlementslid toen hij in 1990 plots en veel te jong overleed. Zijn motto luidde ‘groen en Vlaams’. 
Een motto waarvoor ook onze Vlaams-Brabantse mandatarissen zich blijven inzetten.

Actieve begeleiding moet aantal leefl oners terugdringen (p. 2) Binnenkort heeft ook Lennik zijn Leeshelden (p. 3)

Christel O, gemeenteraadslid

De groene berm werd een 
muur van beton. Die hield 
het regenwater niet tegen.
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Actieve begeleiding moet aantal leefl oners terugdringen
“Een lee� oon is geen verworven recht”, vinden Dirk De Smedt en Kristien Schets, die namens de N-VA in het bijzonder comité 
voor de sociale dienst zetelen. “Het helpt mensen tijdelijk om een moeilijke periode te overbruggen. Samen met het OCMW 
moet maximaal ingezet worden om deze mensen te begeleiden naar werk, zodat ze er � nancieel weer zelfstandig kunnen staan.” 

Het aantal leefloners stijgt in Lennik sneller dan in de 
andere Pajotse gemeenten. Daardoor telt Lennik gemiddeld 
meer mensen die leven van een OCMW-uitkering dan de 
andere Pajotse gemeenten. Met 7,5 leefloners per duizend 
inwoners zit onze gemeente op hetzelfde niveau als de 
steden Ninove en Halle en scoort ze op Liedekerke na het 
slechtste van alle omliggende gemeenten. Zelfs Dilbeek en 
Sint-Pieters-Leeuw, die rechtstreeks aan Brussel grenzen, 
kennen minder leefloners per 1.000 inwoners.

Hoe beleefde raadslid Viviane 
Tielemans de coronaperiode?
Gedurende een lange periode van 18 maanden waren onze vrijheden ernstig beperkt. 
Gemeenteraadslid Viviane Tielemans doorstond de coronaperiode vanachter haar 
kassa in de supermarkt.

Hoe heb jij de coronaperiode beleefd, Viviane?
“Ik ben de periode goed doorgekomen door te gaan werken, maar het was niet altijd even 
prettig aan de kassa. Ik had tijdens het werken 
veel last van irritatie aan mijn huid door het 
dragen van een mondmasker. Sommige klanten 
waren ook zeer vervelend: ze weigerden afstand te 
houden.”

Wat heb je het meeste gemist?
“Mijn kleindochter Yana heb ik enorm hard 
gemist. Ze mocht immers niet op bezoek komen. 
Ook de vele optredens van de Vlaamse zangers 
heb ik moeten missen. Sinds mijn vijftiende ben 
ik hevige fan van Willy Sommers. Gedurende 
bijna 50 jaar zag ik hem jaarlijks verschillende 
keren optreden. Ik was dan ook zeer blij dat Willy 
opnieuw op de planken stond tijdens Lennik Zomert.”

De gemeenteraad vond ondertussen digitaal plaats … 
“Dat was absoluut niet mijn ding. Ik had het daar bijzonder moeilijk mee. Maar ook hier 
keren we ondertussen terug naar de normale situatie. We vergaderen weer fysiek.”

Je komt er op voor nette kerkhoven en voor de bron aan Zwartenbroek.
“Och, zwijg stil! De kerkhoven liggen er niet netjes bij, vind ik. En de bron is ook nog 
steeds niet in orde. Ze loopt niet. Het onderhoud van het openbaar domein, daar zou het 
gemeentebestuur best een tandje bijsteken.”

Sinds de zomer zijn de vuilniszakken 
van de gemeente Lennik vervangen 
door zakken van de intercommunale 
Intradura. De oude zakken zijn dus 
niet meer geldig. Het bestuur wou 
wel omruilen, maar enkel per volle-
dige rol van 10 zakken. Wie dus nog 
zakken had, maar geen volledige rol 
meer, kwam bedrogen uit.

N-VA-Lennik Kwadraat organiseerde 
dan maar zelf ruilmomenten waarop 
inwoners hun vuilniszakken per stuk 
konden ruilen. Na afloop van de actie 
stond de teller op 1.000 omgeruilde 
vuilniszakken.

Het succes van de inzameling bewijst 
dat de gemeente in gebreke bleef.

 “Door te werken kwam ik er 
goed door, maar mijn kleindochter 
heb ik gemist.”

 Het aantal leefl oners in Lennik ligt hoger dan in onze buurgemeenten. 
N-VA Lennik wil hen actief begeleiden naar werk.

Dirk De Smedt en
Kristien Schets 
Leden van het 
bijzonder comité 
voor de sociale 
dienst

Ruilactie vuilniszakken 
is groot succes

lennik@n-va.be
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Lennik loopt: 
Dwars door Lennik
Deze zomer kon er ook weer volop gesport worden. 
Zo was er Dwars door Lennik. Volksvertegenwoordiger 
en gemeenteraadslid Kristien Van Vaerenbergh nam deel 
samen met Jeroen Tiebout. Jeroen is gemeenteraadslid in 
buurgemeente Sint-Pieters-Leeuw en werkt door de week in 
Brussel op het kabinet van minister van Sport Ben Weyts.

Binnenkort heeft ook Lennik zijn Leeshelden
In het project ‘Leeshelden’ gaan kinderen van het tweede en derde leerjaar die moeite 
hebben met lezen spelenderwijs om met Nederlandse teksten. Wekelijks komen ze 
samen in de bibliotheek om boeken te lezen en creatief te bespreken. Het project werd 
in 2019 opgestart in Sint-Pieters-Leeuw en werd in 2020 door tussenkomst van de 
provincie Vlaams-Brabant uitgebreid naar twintig andere gemeenten in onze provincie. 
Tijd dus dat ook de gemeente Lennik zich daarbij aansloot. Dat zal vanaf volgend 
schooljaar gebeuren na tussenkomst van gemeenteraadslid Geert De Cuyper.

Taal laat ons toe met elkaar te commu-
niceren, uit te leggen aan anderen wat 
je denkt en voelt. De basis om een taal 
aan te leren vind je vooreerst thuis en op 
school. Zeker in de Vlaamse Rand is het 
van groot belang dat alle kinderen vlot 
Nederlands kunnen spreken en schrijven. 
Maar niet iedereen kan even vlot een taal 
aanleren en is even taalvaardig.

Taalachterstand spelenderwijs 
wegwerken
De zorgcoördinatoren van de scholen 
selecteren de kinderen met leesmoeilijk-

heden. Die ‘leeshelden’ komen wekelijks 
samen in de bibliotheek en dat gedurende 
10 weken. Iedere samenkomst duurt 1,5 
uur. Samen met een gevormde vrijwilliger 
bespreken ze een boek, spelen ze spelletjes, 
wordt er geacteerd, gefantaseerd of laten 
ze hun creativiteit de vrije loop tijdens 
knutselactiviteiten. Het is de bedoeling 
dat met dit project de taalachterstand 
spelenderwijs wordt weggewerkt. 

In het kader van de oproep ‘Lezen op 
school’ ontvangt onze provincie van het 
departement Onderwijs en Vorming een 
subsidie van ruim 235.000 euro. Voor 

het eerste schooljaar 2020-21 werd alvast 
een subsidie van bijna 120.000 euro 
toegekend. De rest van dat bedrag wordt 
normaal besteed 
voor het schooljaar 
2021-22.

Geert De Cuyper 
Gemeenteraadslid

Minder dan 1 op de 3 Lennikenaren heeft vertrouwen in bestuur
De gemeentemonitor is duidelijk: 72 procent van de Lennikenaren woont graag in Lennik. Maar … slechts 28 procent van hen 
hee�  vertrouwen in het bestuur. Een gelijkaardig percentage, 29 procent, vindt dat de inwoners voldoende inspraak hebben in het 
beleid.

“De cijfers verbazen niet: dit bestuur teert op aankondigingspolitiek. Projecten die nu worden uitgevoerd, werden ettelijke jaren 
geleden al aangekondigd. Gemeenteraadslid Christel O berekende vorige legislatuur dat maar 16 procent van de aangekondigde 
investeringen wordt uitgevoerd”, zegt N-VA-fractieleider Kristien Van Vaerenbergh.

Roer omgooien
De betrokkenheid van de bevolking is eerder schijn. Veelal worden de 
echte keuzes uitbesteed aan studiebureaus. Om het vertrouwen op te 
krikken zal het roer omgegooid moeten worden: meer projecten uitvoeren 
en meer echte inspraak voor de burger.

Jeroen en Kristien trokken met plezier hun loop-
schoenen aan: “Felicitaties voor de goede organisatie!”

Dit bestuur teert op 
aankondigingspolitiek.” 
Kristien Van Vaerenbergh 
Fractieleider

Zeker in de Vlaamse Rand is het van groot 
belang dat alle kinderen vlot Nederlands 
kunnen spreken en schrijven.

www.n-va.be/lennik
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

centraal.
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“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig


